
PROTOKÓŁ NR LVII/2023 

RADY GMINY WIELKA NIESZAWKA 

 

z sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, 

która odbyła się w dniu 31 stycznia 2023 roku 

w godz. 8:00 do 11:30 w Gminnym Ośrodku Kultury i Sportu w Małej Nieszawce. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Grzegorz Dombrowski 

2. Aniela Grela 

3. Mieczysław Kociucki 

4. Dorota Krychowiak 

5. Ryszard Kryszewski 

6. Jadwiga Pawlikowska 

7. Aleksandra Rębacz  

8. Alina Sobecka  

9. Marcin Sobiech 

10. Katarzyna Streich 

11. Rafał Szulc 

12. Wioletta Szymańska 

13. Ireneusz Śmiechowski  

14. Dariusz Tkaczyk 

15. Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Proponowany porządek obrad:  

Proponowany porządek obrad:  

 

1. Otwarcie posiedzenia: 

a) stwierdzenie quorum 

b) przyjęcie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu z : 

a) LV sesji, która odbyła się w dniu 29 listopada 2022 roku 

b) LVI sesji, która odbyła się w dniu 20 grudnia 2022 roku 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) w sprawie zmiany uchwały dotyczącej podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania pomocy osobom objętym programem „Posiłek w szkole i w 

domu” na lata 2019 – 2023 

b) zmiany uchwały dotyczącej określenia zasad zwrotu wydatków na pomoc w formie posiłku 

lub świadczenia rzeczowego udzielonego w ramach programu "Posiłek w szkole i w domu" na 

lata 2019 - 2023 



c) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć udzielonych nauczycielom, którym powierzono 

stanowiska kierownicze oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów 

i logopedów 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 

e) udzielenia dotacji na dofinansowanie organizacji publicznego transportu zbiorowego 

f) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na rzecz Gminy Wielka Nieszawka oraz w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych 

h) zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2023 

4. Przerwa 

5. Informacja z działalności Komisji między sesjami - referują przewodniczący Komisji 

6. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy z realizacji podjętych uchwał 

7. Interpelacje i wolne wnioski 

8. Zakończenie sesji 

 

 

AD.1  

LVII  sesję Rady Gminy Wielka Nieszawka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy 

Wioletta Szymańska. 

 

Na wstępie powitała  Pana Wójta, Panie i Panów Radnych, pracowników urzędu, sołtysów oraz 

mieszkańców. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w momencie otwarcia obrad na 15 radnych obecnych jest 13, 

co oznacza, że jest quorum i Rada jest władna do podejmowania uchwał, stanowisk  

i opinii.  

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy zgłaszane są uwagi, wnioski w sprawie zmiany porządku 

obrad.  

 

Pan Wójt zgłosił zmianę do porządku obrad, która dotyczyła zmiany  kolejności rozpatrywania 

projektów uchwał tak aby uchwała w sprawie zmian budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 

2023. 

 

 

 

 



Radna Katarzyna Streich zgłosiła zmianę do porządku obrad, która dotyczyła wprowadzenia 

do porządku obrad uchwały w sprawie podjęcia działań w celu realizacji inwestycji gminnej 

pn. "Budowa Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wielkiej Nieszawce" 

 

 

Przewodnicząca Rady zgłosiła zmianę do porządku obrad, która dotyczyła wprowadzenia do 

porządku obrad uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustanowienia odrębnej 

jednostki budżetowej Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wielkiej Nieszawce i nadania 

statutu. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie Wniosek o zmianę kolejności - zmiana 

budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2023 (pkt. 3aa) 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek o zmianę kolejności - zmiana budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2023 (pkt. 

3aa).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, 

Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, 

Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Sobiech, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła  Wniosek o 

zmianę kolejności - zmiana budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2023 (pkt. 3aa). 

 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

uchwały w sprawie podjęcia działań w celu realizacji inwestycji gminnej pn. "Budowa 

Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wielkiej Nieszawce" 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie podjęcia działań w celu 

realizacji inwestycji gminnej pn. "Budowa Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wielkiej 

Nieszawce".  

 



 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , 

Katarzyna Streich, Ireneusz Śmiechowski  

PRZECIW (5) 

Grzegorz Dombrowski, Jadwiga Pawlikowska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Dariusz 

Tkaczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ryszard Kryszewski 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Sobiech, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy  przyjęła  Wniosek o wprowadzenie do 

porządku obrad uchwały w sprawie podjęcia działań w celu realizacji inwestycji gminnej pn. 

"Budowa Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wielkiej Nieszawce". 

 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustanowienia odrębnej jednostki budżetowej 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wielkiej Nieszawce i nadania statutu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej 

ustanowienia odrębnej jednostki budżetowej Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Wielkiej Nieszawce i nadania statutu..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Jadwiga 

Pawlikowska, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mieczysław Kociucki 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Sobiech, Arkadiusz Wyrzykowski 

 



Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy  przyjęła  Wniosek o wprowadzenie do 

porządku obrad uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustanowienia odrębnej 

jednostki budżetowej Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wielkiej Nieszawce i nadania 

statutu. 

 

 

Ogłoszono 5 minut PRZERWY 

 

WZNOWIONO OBRADY PO PRZERWIE 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu Panią Mecenas Beatę Romanowską 

Pani Radca Prawny poinformowała, iż aby wprowadzić coś  do porządku obrad musi zostać 

ona przyjęta bezwzględną większością głosów. Tak mówi art.20 ust. 1a ustawy o samorządzie 

gminnym. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż w związku z zaistniałą sytuacją i okolicznościami, o 

których poinformowała Pani Radca Prawny  Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

uchwały w sprawie podjęcia działań w celu realizacji inwestycji gminnej pn. "Budowa 

Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wielkiej Nieszawce" nie został jednak przyjęty do porządku 

obrad 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie zmieniony porządek obrad 

 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia zmienionego porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Grzegorz Dombrowski, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, 

Jadwiga Pawlikowska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Dariusz Tkaczyk 

PRZECIW (4) 

Aniela Grela, Alina Sobecka , Katarzyna Streich, Ireneusz Śmiechowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Aleksandra Rębacz  

NIEOBECNI (2) 

Marcin Sobiech, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła zmieniony 

porządek obrad. 

 



Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie Protokół z LV sesji, która odbyła się w dniu 

29 listopada 2022 roku 

 

Głosowano w sprawie: 

LV sesji, która odbyła się w dniu 29 listopada 2022 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, 

Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, 

Dariusz Tkaczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Katarzyna Streich 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Sobiech, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Protokół z  

LV sesji, która odbyła się w dniu 29 listopada 2022 roku. 

 

 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie Protokół z LVI sesji, która odbyła się w dniu 

20 grudnia 2022 roku 

 

Głosowano w sprawie: 

LVI sesji, która odbyła się w dniu 20 grudnia 2022 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, 

Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, 

Dariusz Tkaczyk 

PRZECIW (1) 

Katarzyna Streich 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Sobiech, Arkadiusz Wyrzykowski 



 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Protokół z 

LVI sesji, która odbyła się w dniu 20 grudnia 2022 roku 

 

 

Ad. 3  Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik Monikę Szczerkowską o 

wprowadzenie w temat projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka 

na rok 2023.  

 

 

Pani Skarbnik Monika Szczerkowska przedstawiła projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 

Katarzynę Streich 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że komisja  

w dn. 30 stycznia  2023 r. nie wydała żadnej opinii na temat w/w uchwały.  

 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

 

W dyskusji udział wzięła: 

Radna Katarzyna Streich 

Radna Aniela Grela 

Radny Mieczysław Kociucki 

Radna Aleksandra Rębacz 

Radny Ryszard Kryszewski  

 

Odpowiedzi udzielili: 

Skarbnik Gminy 

Kierownik Referatu Inwestycji 

Wójt Gminy    

Kierownik Referatu Technicznego    

 

Zdanie odrębne do protokołu Radnej Katarzyny Streich: „Ten projekt uchwały 

wprowadza nam do budżetu w chwili obecnej 995 621 złotych na zadania,  które nie były 

ujęte w projekcie budżetu na 2023 rok. To jest kwota prawie miliona złotych. Mamy 

dopiero 30 dni nowego roku od funkcjonowania budżetu, który przyjęliśmy 20 grudnia 

2022 roku, który Wójt powinien realizować,  jeszcze nic nie zrobiliśmy a już 

wprowadzamy następne pieniądze. Tak jak zgłaszałam to podczas głosowania nad 

projektem uchwały budżetowej w grudniu tak jak również inni radni zwracali na to 

uwagę teraz mamy dowód na to, że jest to budżet papierowy czyli jest niedoszacowany i to 

że takim właśnie budżetem jest ma odbicie na dzisiejszym projekcie budżetu zmian 

budżetowych. Przytoczę przykłady: widnieje tutaj zapis o zakupie osprzętu do wysięgnika 



wielofunkcyjnego na kwotę 23 tysięcy, dlaczego tak się stało bo w tamtym projekcie 

budżetu mieliśmy zaplanowane pieniądze na wykupienie wysięgnika wielofunkcyjnego 

łącznie  

z osprzętem, który miał być głowicą koszącą oraz głowicą do gałęzi ale my ten sprzęt 

zakupiliśmy dopiero w grudniu pod koniec, tak nam było tłumaczone, ceny poszybowały 

w górę więc środków nie wystarczyło więc teraz dokładamy pieniążki, żeby dokupić 

jeszcze coś co mieliśmy zaplanowane w tamtym roku. Kwota 80 tysięcy złotych na zmianę 

decyzji o zakupie samochodu, ze 120 na 80 podobno podyktowana głosami radnych ale 

nie zostało wyjaśnione na Komisji gdzie, kiedy i kto złożył taką decyzję.  Za to 

dowiedzieliśmy się, że głosy Radnych są ważne ale to Pan Wójt wie co ma lepiej robić. 

Zaprzecza sobie w jednym zdaniu dwukrotnie. Kwota 150 tysięcy, które również nie 

zostały objęte do inwestycji pn. Budowa Ośrodka Zdrowia w momencie kiedy 

przygotowujemy inwestycje powinniśmy mieć proszę państwa wszystkie ale to wszystkie 

koszty policzone a przede wszystkim koszty projektowe i koszty dokumentacji. Budowa 

sieci wodociągowej, wprowadzamy kwotę 249 tysięcy, zostało nam objaśnione na Komisji,  

że z przyczyn usterek, które zostały zrobione przez tą firmę nie została odebrana  

więc tą inwestycję musimy zakończyć w tym roku. Proszę państwa przetarg na tą 

inwestycję został ogłoszony 22 lipca 2022 roku, w zapisach przetargowych jest wyraźnie 

napisane, tak urząd gminy określił, że wykonawca ma 60 dni na wykonanie tej pracy czyli 

licząc nawet 5 dni po rozstrzygnięciu przetargu inwestycja ta powinna się zakończyć do 

końca września. Od września do końca grudnia mamy 3 miesiące wolne czyli październik, 

listopad , grudzień kiedy ta inwestycja nawet jeżeli była przeprowadzona nieprawidłowo 

miała na tyle dużo czasu żeby usterki zostały zniwelowane i mogła być odebrana ale 

niestety mówię tak o wodociągu na ulicy Poznańskiej. Z moich wiadomości wynika, że 

przekazanie terenu budowy w niektórych miejscach nastąpiło tam dopiero 17 listopada 

więc nie wiem kto tu mówi prawdę i w jaki sposób się manipuluje radnymi, że inwestycja 

nie została dokończona w związku z tym moje pytanie na które po zakończeniu tej 

wypowiedzi chciałabym uzyskać  „Czy wystąpiliśmy o kary umowne za tą inwestycje?”. 

Chciałabym jeszcze tylko powiedzieć, że 3 listopada 2022 roku został ogłoszony przetarg 

na budowę ul. Krętej w tym samym zakresie i tą inwestycję mogliśmy, zakończyliśmy i 

wykonaliśmy przez miesiąc, tutaj mieliśmy podobną inwestycję, której nie 

dopilnowaliśmy, pieniążki oczywiście teraz z rozbiegu dokładamy. Taka jest moja sugestia 

na zmiany budżetowe proszę państwa. Już nie będę się odnosiła do projektu Rozwijanie 

Pasji gdzie też nie zostały nam do końca przedstawione warunki funkcjonowania tego 

projektu. Wyszliśmy z decyzją znaczy Wójt wyszedł z decyzją, żeby zakupić dla tutaj 

ośrodka instrumenty za ponad 240 tysięcy, niestety nie dostaliśmy wiadomości czy za 

lekcje, które będą udzielane na tych instrumentach będą pobierane opłaty jeżeli opłaty 

nie będą pobierane cały koszt spadnie na nas utrzymania tego projektu. Zachęcam 

radnych do zadawania pytań gdyż zmiany budżetowe proszę państwa są jednym z 

ważniejszych projektów uchwał, tak jak Pani Mecenas powiedziała wyznaczają kierunki, 

Wójt musi je realizować więc bardzo proszę żebym tylko nie Ja jako Przewodnicząca 

Komisji Rewizyjnej co sesje udzielała się w tym projekcie uchwały.” 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 



 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

gminy Wielka Nieszawka na rok 2023. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2023.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, 

Aleksandra Rębacz , Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Dariusz Tkaczyk 

PRZECIW (4) 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Alina Sobecka , Katarzyna Streich 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ireneusz Śmiechowski  

NIEOBECNI (2) 

Marcin Sobiech, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła uchwały w 

sprawie zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2023. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

Magdalenę Żbikowską o wprowadzenie w temat projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

dotyczącej ustanowienia odrębnej jednostki budżetowej Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wielkiej Nieszawce i nadania statutu. 

 

Pani Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Magdalena Żbikowska 

przedstawiła projekt uchwały 

 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

dotyczącej ustanowienia odrębnej jednostki budżetowej Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wielkiej Nieszawce i nadania statutu. 

 



Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustanowienia odrębnej jednostki budżetowej Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Wielkiej Nieszawce i nadania statutu..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Katarzyna Streich, 

Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Sobiech, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w 

sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustanowienia odrębnej jednostki budżetowej Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Wielkiej Nieszawce i nadania statutu. 

 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

Magdalenę Żbikowską  o wprowadzenie w temat projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

dotyczącej podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy 

osobom objętym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023 

 

Pani Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Magdalena Żbikowska  

przedstawiła  projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zdrowia, Oświaty, 

Kultury i Sportu Alinę Sobecką 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu Alina Sobecka – 

poinformowała, że komisja. przyjęła projekt uchwały pozytywnie  

 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

 

 



Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

dotyczącej podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy 

osobom objętym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany uchwały dotyczącej podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 

do przyznania pomocy osobom objętym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 

– 2023.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, 

Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Dariusz Tkaczyk 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Sobiech, Arkadiusz Wyrzykowski 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w 

sprawie zmiany uchwały dotyczącej podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania pomocy osobom objętym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 

2023 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

Magdalenę Żbikowską  o wprowadzenie w temat projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

dotyczącej określenia zasad zwrotu wydatków na pomoc w formie posiłku lub świadczenia 

rzeczowego udzielonego w ramach programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019 - 2023 

 

Pani Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Magdalena Żbikowska  

przedstawiła  projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zdrowia, Oświaty, 

Kultury i Sportu Alinę Sobecką 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu Alina Sobecka – 

poinformowała, że komisja. przyjęła projekt uchwały pozytywnie  

 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

 

 



Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

dotyczącej podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy 

osobom objętym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023 

 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały dotyczącej określenia zasad zwrotu wydatków na pomoc w formie posiłku lub 

świadczenia rzeczowego udzielonego w ramach programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 

2019 - 2023.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, 

Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Dariusz Tkaczyk 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Sobiech, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w 

sprawie zmiany uchwały dotyczącej określenia zasad zwrotu wydatków na pomoc w formie 

posiłku lub świadczenia rzeczowego udzielonego w ramach programu "Posiłek w szkole i w 

domu" na lata 2019 - 2023. 

 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Wójta o zabranie głosu. Pan Wójt poprosił o 

wprowadzenie w temat projektu uchwały Panią Kierownik Referatu Edukacji Ewę 

Wróblewską-Kucharską, która wyjaśniła na czym polega projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć udzielonych nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze oraz 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów i logopedów 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zdrowia, Oświaty, 

Kultury i Sportu Alinę Sobecką 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu Alina Sobecka – 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję: 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 



Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniająca uchwałę w 

sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć udzielonych nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze oraz 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów i logopedów 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć udzielonych nauczycielom, którym powierzono 

stanowiska kierownicze oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów 

i logopedów.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, 

Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Dariusz Tkaczyk 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Sobiech, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę 

zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć udzielonych nauczycielom, którym powierzono 

stanowiska kierownicze oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów 

i logopedów 

 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Kierownik Referatu Edukacji Ewę Kucharską o 

wprowadzenie w temat projektu  uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu 

wynagradzania nauczycieli 

 

 

Pani Kierownik Referatu Edukacji przedstawiła projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zdrowia, Oświaty, 

Kultury i Sportu Alinę Sobecką 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu – poinformowała, że Komisja 

opiniowała pozytywnie projekt uchwały w pierwotnej wersji przedstawionej na portalu Esesja  

– dot. kwoty 100zł. 

 

 



Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

 

W dyskusji udział wzięła: 

Radny Ryszard Kryszewski 

Radna Alina Sobecka 

Radna Aniela Grela 

Przewodnicząca Rady Gminy 

 

Odpowiedzi udzielili: 

Pani Radca Prawny 

Pan Wójt 

 

Pan Wójt poprosił o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 

 

Głosowano w sprawie: 

wniosek Wójta o zdjęcie z porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra Rębacz , Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Dariusz Tkaczyk 

PRZECIW (5) 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Alina Sobecka , Katarzyna Streich, Ireneusz Śmiechowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Dombrowski 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Sobiech, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż wniosek Wójta nie ma wymaganej bezwzględnej 

większości głosów dlatego został odrzucony. 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 

 

 

 

 



 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Katarzyna Streich, Ireneusz Śmiechowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Jadwiga Pawlikowska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Dariusz Tkaczyk 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Sobiech, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę 

zmieniającą uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 

 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Wójta  o wprowadzenie w temat projektu uchwały w 

sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie organizacji publicznego transportu zbiorowego 

 

Pan Wójt przedstawił  projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji Jadwigę Pawlikowską 

 

Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i 

Inwestycji Jadwiga Pawlikowska  – poinformowała, że komisja w dn. 30 stycznia 2023 roku  

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjna 

Katarzyna Streich 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 

 

 

 

 

 

 



Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Radna Katarzyna Streich 

Radny Mieczysław Kociucki 

 

 

Odpowiedzi udzielił: 

Pani Radca Prawny 

 

Radna Katarzyna Streich zgłosiła Wniosek formalny o zmianę uchwały na Stanowisko 

Rady Gminy o udzielenie dotacji na dofinansowanie organizacji publicznego transportu 

zbiorowego. 

 

Radca Prawny Beata Romanowska poinformowała, iż ta uchwała dotyczy dotacji dla 

Powiatu Toruńskiego i musi być podjęta w formie uchwały. Dotyczy przekazania dotacji 

dla innej jednostki samorządu terytorialnego. 

 

Zdanie odrębne do protokołu Radnej Katarzyny Streich: Zwracam się z prośbą o to aby 

Urząd Gminy i Pracownicy i Referat Inwestycji i Transportu chociaż raz w czasie naszej 

kadencji zorientowali się jakie są inne możliwości organizacji transportu na terenie naszej 

gminy bo tak naprawdę powtarzam to po raz drugi. Zadaniem własnym gminy jest 

organizacja transportu a my to zlecamy na powiat, to że powiat organizuje transport na 

terenie naszej gminy nie uwalnia nas do próby podejmowania działań w celu sprawdzenia 

możliwości transportowych. 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji 

na dofinansowanie organizacji publicznego transportu zbiorowego 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia dotacji na dofinansowanie organizacji publicznego transportu zbiorowego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Jadwiga 

Pawlikowska, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk 

NIEOBECNI (3) 

Dorota Krychowiak, Marcin Sobiech, Arkadiusz Wyrzykowski 



 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w 

sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie organizacji publicznego transportu zbiorowego. 

 

 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Wójta o wprowadzenie w temat projektu uchwały w 

sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

 

Pan Wójt  przedstawił  projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji Jadwigę Pawlikowską 

 

Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i 

Inwestycji Jadwiga Pawlikowska  – poinformowała, że komisja zaopiniowała projekt 

uchwały pozytywnie 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych. 

 

Głosowano w sprawie: 

zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Jadwiga 

Pawlikowska, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk 

NIEOBECNI (3) 

Dorota Krychowiak, Marcin Sobiech, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w 

sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

 

 



Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Wójta o wprowadzenie w temat projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na rzecz Gminy Wielka Nieszawka oraz w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych 

 

Pan Wójt  przedstawił  projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji Jadwigę Pawlikowską 

Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i 

Inwestycji Jadwiga Pawlikowska  – poinformowała, że komisja zaopiniowała projekt 

uchwały pozytywnie 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 

Katarzyna Streich 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich  – poinformowała, że komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję: 

Radna Aniela Grela 

Radny Mieczysław Kociucki 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy 

nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz 

Gminy Wielka Nieszawka oraz w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i 

transportu nieczystości ciekłych 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na rzecz Gminy Wielka Nieszawka oraz w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 



Rębacz , Alina Sobecka , Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz 

Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jadwiga Pawlikowska 

NIEOBECNI (3) 

Dorota Krychowiak, Marcin Sobiech, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę 

zmieniającą uchwałę w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na rzecz Gminy Wielka Nieszawka oraz w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych 

 

AD. 5  Informacja z działalności Komisji między sesjami - referują przewodniczący Komisji 

 

Przewodnicząca Rady oddała głos przewodniczącym Komisji w celu złożenia informacji  

o działalności komisji między sesjami, i tak:  

 

Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska 

i Inwestycji Jadwiga Pawlikowska – poinformowała, że Komisja spotkała się w dn. 30 

stycznia 2023 roku w celu opiniowania materiałów na sesję 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że Komisja 

spotkała się  

w dn. 30 stycznia 2023 roku w celu opiniowania materiałów na sesję 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu Alina Sobecka - 

poinformowała,  

że Komisja spotkała się w dn. 30 stycznia 2023 roku w celu opiniowania materiałów na sesję 

 

Przewodnicząca Komisji Statutowo-Regulaminowej Aleksandra Rębacz  – poinformowała,  

że Komisja nie spotykała się między sesjami 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i  Petycji w imieniu przewodniczącego 

Marcina Sobiecha Radna Aleksandra Rębacz – poinformowała, że Komisja nie spotykała się 

między sesjami 

 

 

AD. 6 

Przewodnicząca Rady przedstawiła informację z realizacji podjętych uchwał z sesji LVI, 

która odbyła się w dniu 20 grudnia 2022 roku. 

 



AD. 7 

Interpelacje i wolne wnioski 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

 

Radna Aniela Grela  – poruszyła temat: 

• Czy złożono wnioski jakieś o dofinansowanie kompleksowej modernizacji 

energetycznej budynków do 20 stycznia był termin. 

• Kiedy będzie na BIPie opublikowane wyniki audytu przeprowadzonego w 2022 roku 

• Przejście przez DK10 na jakim etapie jest projektowanie/ zakończenie, kiedy , w jakim 

miesiącu będzie można przystąpić do jakichś działań bo temat jest od 2019 roku 

• Jak będą dostarczane w tym roku decyzje o wysokości podatków 

• Kto w Gminie odpowiada za program Czyste Powietrze, Czy jest osoba wyznaczona do 

tego i do kogo kierować w razie czego zainteresowanych mieszkańców? 

• Dlaczego sesje odbywają się od godziny 8:00  

• Pełnomocnictwo do budowy Ośrodka Zdrowia dla Kierownika Ośrodka Zdrowia co ono 

oznacza? Jakie są to dla nas skutki i dlaczego Pan Kierownik ma się zajmować budową 

ośrodka? 

Pan Wójt – poinformował, iż odpowiedź Radna otrzyma na piśmie 

 

 

Radna Aleksandra Rębacz – poruszył a temat: 

• W jakiej formie mieszkańcy zostali poinformowani o fakcie zmiany stawki za śmieci z 

25zł na 29 zł? 

• Odbioru szkła przez MPO – odbiór co miesiąc! 

 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnej 

Pani Skarbnik – udzieliła odpowiedzi Radnej 

 

 

Radna Alina Sobecka  – poruszyła  temat: 

• Protokołu pokontrolnego w sprawie utworzenia IV oddziału  

 

Kierownik Referatu Edukacji  – udzieliła odpowiedzi Radnej 

 

 

Radny Ireneusz Śmiechowski  – poruszył  temat: 

• Dotyczy ul. Sowiej – budowy wodociągu, czy ta inwestycja została zakończona i 

odebrana przez Urząd Gminy? 



• Czy z firmą, która źle wykonała tą inwestycję został złożony pozew i kto złożył 

taki pozew? 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnej 

 

 

Sołtys Małej Nieszawki Brygida Czapiewska – poruszyła temat: 

• Poprawy jakości stanu nawierzchni ul. Rzemieślniczej ale wzdłuż linii kolejowej 

• Prośby dotyczącej obcinania gałęzi wzdłuż dróg 

• Bieżąca naprawa dróg – ul. Kolorowa 

• Węgla, który jest w preferencyjnych cenach dostępny do zakupu dla mieszkańców 

• Nadzoru przez gminę oczyszczania działek, które są niezamieszkałe ale właścicielskie 

 

Pani Radca Prawny – udzieliła odpowiedzi Pani Sołtys 

Ad. 9 

Przewodnicząca Rady Gminy Wioletta Szymańska podziękowała zebranym za wzięcie udziału  

w LVII sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka i zamknęła obrady. 

 

Nagranie sesji wraz z transkrypcją znajduje się pod linkiem:   

 

https://esesja.tv/transmisja/34852/lvii-sesja-rady-gminy-31012023.htm 

 

 

Protokołował                                                                Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Miłosz Paliwoda                                                               (-) Wioletta Szymańska 

https://esesja.tv/transmisja/34852/lvii-sesja-rady-gminy-31012023.htm

